
 
 

Protokół Nr 2/06 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 20 grudnia 2006 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 730 
Zakończenie posiedzenia godz. 945 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał  wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu komisji udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy , Zastępca i Skarbnik Gminy . 
W posiedzeniu równieŜ uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne opinie i stanowiska . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały .   
Następnie przewodniczący komisji odczytał porządek posiedzenia , a mianowicie :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Dyskusja nad projektem  budŜetu gminy na 2007 rok  
   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard  
   Szczeciński  na 2007 rok ( zapoznanie się z opiniami pozostałych komisji )  
 4.Zaopiniowanie pozostałych projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 grudnia   
    2006 r. 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Porządek posiedzenia w/w brzmieniu komisja przyjęła jednogłośnie . 
Ad.2 
Protokół Nr 1/06 z poprzedniego  posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania , wcześniej przewodniczący komisji oświadczył ,Ŝe zapoznał się z protokołem i 
odzwierciedla jego przebieg . 
 Ad.3  
Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały Nr III/10/06 w sprawie uchwalenia 
budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2007 rok . 
Skarbnik Gminy – poinformowała o dwóch błędach i poprosiła o poprawienie nadmieniając , 
Ŝe do RIO został wysłany projekt juŜ bez tych błędów . 
Przewodniczący komisji zapoznał członków komisji z opinią RIO do przedłoŜonego projektu 
uchwały budŜetowej  i następnie poprosił o zgłaszanie uwag bądź pytań . 
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe komisja rewizyjna na swoim posiedzeniu przyjęła wniosek o 
wykreślenie z projektu uchwały pkt 4 § 13 , bo do obsługi budŜetu uchwałą rady został 
wyznaczony bank . 
Dalej wójt powiedział ,Ŝe od decyzji Rady będzie zaleŜało czy upowaŜnienie to pozostanie . 
Przewodniczący komisji zapytał się jak to przedstawia się w Ŝyciu .  
Skarbnik Gminy – odpowiadając wyjaśniła ,Ŝe w innych bankach nie były lokowane środki , 
bo nie było upowaŜnienia , w obecnym banku w którym mamy  obsługę moŜna  
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wynegocjować stawki dla samorządów , RIO zaopiniowało pozytywnie projekt budŜetu więc 
i zapis jest zgodny z prawem , a Rada zadecyduje . 
Przewodniczący komisji odnosząc się do tego zapisu  stwierdził  ,Ŝe moŜe być taka sytuacja iŜ 
trzeba będzie skorzystać z innego banku  , to juŜ będzie taki zapis w uchwale .  
Dalej dyskutując nad projektem budŜetu gminy przewodniczący komisji zapytał się m.in., czy 
gmina ma obowiązek przeznaczać środki na Izby Rolnicze , dalej zapytał się o wydatki – 
drogi publiczne gminne – wydatki bieŜące – wydatki sołectw na remonty dróg i chodników 
7 720 zł . 
Wójt Gminy odpowiadając wyjaśnił ,Ŝe zgodnie z przepisami ustawy o Izbach Rolniczych 
gmina odprowadza na rachunek właściwej Izby Rolniczej 2 % wpływów z podatku rolnego , a 
odnośnie środków sołeckich na drogi i chodniki ,są to środki zapisane  zgodnie z programami 
rad sołeckich i tutaj wójt poinformował ,Ŝe na zebraniu sołtysów  obiecał ,Ŝe środki 
niewykorzystane  z lat poprzednich nie przepadną . 
Kolejno z inicjatywy przewodniczącego komisji wywiązała się dyskusja m.in. nad 
programem- EWMAPA-  , który usprawniłby pracę urzędu w zakresie gospodarki 
nieruchomościami – czy zostały zapisane środki na zakup tego programu .  
Wójt Gminy – odpowiadając powiedział ,Ŝe trochę przegapiono ten temat , bo  była 
propozycja  geodezji  kupna tego program , bo jest potrzebny i na pewno ułatwi pracę urzędu , 
wrócimy do rozmów z geodezją . 
Dalej komisja dyskutowała nad tym czy wystarczy  środków zapisanych  na LZS-y , radny 
Zakrzewski mówił o kosztach związanych z wyrobieniem  kart magnetycznych przez 
piłkarza, gdzie koszt takiej karty wynosi 18 zł . 
Wójt Gminy odnosząc się do tej dyskusji poinformował ,Ŝe trochę więcej zostało przyznanych 
środków na LZS-y i z tych środków nie ma moŜliwości , aby zapłacić za karty magnetyczne , 
bo byłby to spory wydatek .  
Przewodniczący komisji zapytał się czy są jeszcze uwagi bądź pytania do projektu budŜetu . 
Wobec barku uwag i pytań i po zapoznaniu się z opiniami pozostałych komisji i z wnioskiem 
komisji rewizyjnej , komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu wypracowała opinię 
do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2007 rok,  
którą przewodniczący przekazał wójtowi . 
Opinia stanowi załącznik do niniejszego  protokołu. 
Ad.4 
Przewodniczący komisji odczytał następujące projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliŜszej sesji , celem zaopiniowania przez komisję :  
- projekt uchwały Nr III/11/06 w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta – komisja   
  jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr III/12/06 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007  
Wójt Gminy dodatkowo poinformował członków komisji ,Ŝe zaproponował niŜsze 
wynagrodzenie dla członków komisji alkoholowej i  z dniem 31.12.06 r. komisja zostanie 
rozwiązana i w styczniu zostanie powołany nowy skład komisji i będzie obowiązywał na 
kadencję . 
Komisja w/w projekt uchwały jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt uchwały Nr III/13/06 w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy Stargard 
Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego w 2007 r. „ – 
komisja jednogłośnie projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
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- projekt uchwały Nr III/14/06 w sprawie zmiany uchwały w regulaminie udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stargard 
Szczeciński – komisja jednogłośnie projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr III/15/06 w sprawie zwołania zebrań wiejskich  
   Komisja projekt uchwały jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie . 
Członkowie komisji otrzymali projekt uchwały Nr III/16/06 w sprawie planu pracy Rady 
Gminy na rok 2007 . 
Do tego projektu uchwały wiceprzewodniczący rady Ksawery Nyks powiedział m.in.  , Ŝe jest 
propozycja, aby słowo „ kontrola „ w planie pracy komisji rewizyjnej zastąpić słowem 
„analiza” lub „ ocena” , bo kontrola to wtedy jeŜeli jest określony cel i zleca rada w trybie 
doraźnym  .  
Wójt gminy przedstawił swoje stanowisko ,Ŝe jest mu obojętne czy to będzie „kontrola „ czy 
„ analiza” . 
Przewodniczący komisji odnosząc się do tego tematu  zaznaczył  ,Ŝe wie co to jest kontrola i 
jak ona wygląda  i uwaŜa ,Ŝe jeŜeli będzie coś waŜnego do skontrolowania to wtedy zleci 
doraźnie rada ,określając cel  . 
Komisja pozytywnie odniosła się do projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy na 
rok 2007 . 
Ad.5 
Radny Kuźma – poruszył sprawę dotyczącą dołu znajdującego się za szkołą w Pęzinie , aby 
jeszcze gdzieś do lutego dowozić do tego dołu , a potem coś zrobić z tym dołem . 
Wójt Gminy – powiedział ,Ŝe teren ten zostanie dogrodzony do szkoły , a dół wyrównany . 
Radny Kuźma – zapytał się , co z budynkiem w Trzebiatowie o którym była mowa na 
poprzednim posiedzeniu , aby gmina przejęła go na mieszkania . 
Wójt Gminy – odpowiadając wyjaśnił ,Ŝe gmina wystąpiła z pismem do agencji ,ale z 
rozmowy z sołtysem wynika ,Ŝe stan tego budynku jest zły , został zniszczony . 
Dalej wójt poruszył temat trudnej sytuacji mieszkaniowej rodzin mieszkających  w budynku 
agencji  w Krąpielu i trudnej sytuacji mieszkaniowej rodzin mieszkających w budynku nr 15 
w Rogowie .  
Przewodniczący komisji poruszył problem  dotyczący drogi jaką mieszkańcy kolonii 
Grzędzic docierali do przystanku autobusowego, teraz właściciel posesji  zagrodził i muszą 
chodzić na około i jest propozycja , aby  wykupić grunt na ciąg  pieszy od właściciela. 
Kolejna sprawa poruszona przez przewodniczącego dotyczyła lustra na krzyŜówce koło 
kościoła , bo często zdarzają się tam wypadki samochodowe . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękowała za udział i 
zamknął posiedzenie komisji .  
 
Protokołowała :                                                                                     Przewodniczący Komisji    
Z. Stoczkowska                                                                                         Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                               Data podpisania :  
2006.12.20 2007. ………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


